

Protokoll Styretmöte LP3 LV4

Närvarande

Ordförande:	Gustav Eriksson
Vice ordförande:	Hanna Johansson (12:23)
Kassör:	Martin Andersson
Informationsansvarig:	Tage Berdenius Norström
Utbildningsansvarig:	Alexander Back
Arbetsmarknadsansvarig:	Malin Stenbom
SAMO:	Leon Larsson

1. Formalia

- i.** Ordförande Gustav Eriksson förklarar mötet öppnat kl. 12:10
- ii.** Mötet godkänner dagordningen – JA
- iii.** Föregående mötesprotokoll – Ja
- iv.** Inadjungeringar – Inga
- v.** Veckans grej – Poäng rekord i På Spåret

2. Dagsformsrunda och lägeskoll

Malin: Frånvarande
Hanna: Frånvarande
Alex: Mår bra, pigg å glad
Martin: Mår sådär, inte ätit på 48h
Leon: Mår bra, sover bra!
Gustav: Mår bra, produktiv vecka med kandidaten
Tage: Mår ganska dåligt knarkar tabletter

3. Meddelanden

Sn vill att kassören ser över budgeten
SAMO förtydliga kontakt med Sn
JubIK ska ha möten med kassören

4. Mötesrapporter

Leon och Alex, SnXSamo kickoff, hela Sn borde varit det, mycket case baserat, incidenthantering, middag

Martin,

Gustav, KU, Erik Eliasson pratade om dispositions avtal och väktare, media utbildning, relation mellan PA och Sektionen, mottagningen

Malin, Fixat studiebesök på Astra Zeneca, Dfind kommer till Kemihuset,

Hanna, Kommittékontakts möte med Lenis,

5. Avstämning av att-göra-listan

Alla, teambuilding,

Martin, kläderna klara, gett ut guide till bokföring till andra kassörer,

Gustav, Hållit teambuilding, sektionensmöteskallelse, KU

Malin, Karm, foton och text,

Hanna, Har en att-göra-lista, kommitté utbildningen, börjat se över nycklarna, sett över KAOS aspchema

Leon, SnXSamo, årsrepresentant för Bt2 och Mpisc 1,

Tage, Fixat mötesprotokoll, fixat att-göra-lista

Alex, Pluggfika, Skittnytt nästan klart, verksamhetsplanen – se över Sn och sektionens planer,

6. Val av representation

Ingen

7. Diskussion – Teambuilding

Allmänt från helgen, incidenthantering inom gruppen, ambitionsnivå och stress

Teambuildingen skall föras vidare som idé till nästkommande styre

Uppföljningsmöte efter sommaren, utvärdera första halvåret

Medarbetarsamtal mellan Gustav och resten av styret, första veckan i Lp4

8. Diskussion – Sektionsmötet

Stämma av med KK och KfKb6 gällande mat, skapa Facebook evenemang,

meddelande från Ernst och SnKfKb, JubIK, presentera budgeten,

verksamhetsplanen, Styretsarbete senaste Lp, Skyddsronnd,

9. Genomgång av att-göra-listan

Alla, en har-gjort-lista för alla poster,

Gustav, skriva över nyckel, sammanställa verksamhetsplanen, slutgiltig kallelse till sektionensmötet

Tage, Ernst och Sn bilder och texter,

Malin, medarbetarsamtal

Hanna, detaljplanera kommittéutbildningen, kommittékontakt

Leon, årskursrepresentanter, prata med SAMO på F och K

Martin,
Alex, matLab-stuga, planera pluggfrukosten,

10. Mötesplanering

Styrelsemöte, 18/2 kl 13:00
Alex, UU 15/2
Hanna, ordföranderåd 17/2
Malin, ArmU 29/2

11. Kommande händelser

Deadline för VP 14/2
Sektionsmöte 23/2
Uppstartsmöte med KfKb6 16/2
Skyddsronnd 10/5

12. Post

Kontrakt till Kfik har kommit

Mötet adjungerades 12:50-17:37

13. Övriga frågor

- I. Lindholmsfestivalen – Sker 14/5, informera sektionen
- II. KAOS aspschema – Kräver justeringar, mejlkontakt med KAOS gällande ändringar
- III. Datum för Ohmsits – 22/4
- IV. Sektionsinbjudan till Veraspexet – Tage skall mejla ut informationen om rabatten
- V. Eventuellt samarbete med naturvetarsektionen vid Göta studentkår – Gustav kontaktar Kårledningen
- VI. Lunchföreläsningar med Akademihälsan – Gratis föreläsning i GD-salen för KfKb, K och F, 25/2 på lunchen
- VII. Texter till hemsidan – Tage kontaktar nya kommittéer och föreningar gällande texter och foton till hemsidan, deadline 19/2
- VIII. Nycklar till lokalerna – Undersöka vilka nycklar som har vilken access
- IX. Städning av styretrummet – 27/2, kl 12:00
- X. Fotografering – 18/2, kl 14:00
- XI. Lunch med PA – 18/2 kl 12:00

14. Mötets avslutande

Ordförande Gustav Eriksson avslutar mötet 18:25